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Fotbollsplaner i Nacka 
Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka till Fritidsnämndens ordförande 

Nacka har brist på fotbollsplaner räknat mot befolkningsantal. I Nacka idag saknas 8,2 planer i 

förhållande till fotbollsföreningarnas behov i Nacka. På grund av förseningar så uteblev hyror för 

flera planer som används av föreningarna. Förseningarna förklaras med att processen blivit 

komplicerad. Fritidsnämnden kommer i framtiden behöva betala full hyra för dessa planer samt 

behöver ha dem klara i tid för de berörda föreningarna.  

Med brist på fotbollsplaner så riskerar fotbollsföreningarna att inte kunna ge alla de barn som vill 

spela möjlighet att göra det. Bristen på planer riskerar att skapa segregation då föreningarnas brist 

på utrymme att växa gör att de kan tvingas höja sina medlemsavgifter eller endast ta in elitspelare. 

Det kan också utsätta föreningarna för påfrestning som gör att de lägger ner sin verksamhet eller 

flyttar till områden där det finns större möjlighet att växa. Satsningar som nu finns i Nacka kan 

därmed tänkas utebli eller flyttas.  

Socialdemokraterna undrar därför 
‐ När förväntas investeringsprojekten att komma ikapp det behov av nya fotbollsplaner som 

kapacitetsutredningen pekar på? 

  

‐ Vilka insatser görs för att se till att föreningarna, med den nuvarande bristen, kan ges 

möjlighet att växa i Nacka? 
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